
Vi ber om at påvisningsundersøkelsen blir gjennomført så snart som mulig i samsvar med rammen i 
ditt brev. Fylkesmannen og fylkeskommunen har i sin uttalelse så langt krevd at 5 av hyttetomtene 
tas ut av planen. Jeg skal ha møte med tiltakshaver i neste uke for å drøfte endringer i planen. 
Uavhengig av dette mener jeg at undersøklesen bør kunne gjennomføres som planlagt.

Mvh
Knut Berg 
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